
Bestuurscommissie Publieke Gezondheid en 
Maatschappelijke Zorg

Conceptverslag bestuurscommissie Publieke Gezondheid & Maatschappelijke Zorg van 
maandag 16 oktober 2017 te Haarlem

Aanwezig: Mevrouw C. Kuiper-Kuijpers Heemstede
De heer G. Toonen Zandvoort
Mevrouw A. Baerveldt Velsen, voorzitter
De heer J. Botter Haarlem
De heer R. van Haeften Haarlemmerliede en Spaarnwoude
De heer C.M. Beentjes Heemskerk
De heer N. Heijink Bloemendaal
De heer T. Horn Haarlemmermeer
De heer A. Van de Velden Directeur Publieke Gezondheid
Mevrouw M. Broerse Beleidssecretaris GGD

Afwezig: De heer A. Tromp Uitgeest
Mevrouw J. Dorenbos Beverwijk

Mede aanwezig: -

1. Opening 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld.

3. Mededelingen

Mevrouw Broerse meldt dat op 20 november 2017 het najaarsoverleg plaatsvindt. De 
laatste in deze samenstelling van het bestuur. Het programma voorziet in ieder 
geval in een presentatie van Mental Health First Aid, een training eerste hulp bij 
psychische problemen. Als suggestie worden verder aangedragen een presentatie 
over armoede en gezondheid, zoals recent gehouden in de masterclass. Andere 
suggestie is een voordracht over wat de GGD doet bij zorgmijders.

Mevrouw Baerveldt meldt dat zij voorzitter geworden is van de landelijke Bestuurlijke 
Adviescommissie Publieke Gezondheid (BAC PG). Zij memoreert dat het 
preventieakkoord in het nieuwe regeerakkoord een plek heeft gekregen. Hopelijk is 
dat de steun in de rug die nodig is om preventie die aandacht te geven die het 
verdient.

4. Vaststellen verslag BC PG&MZ 10 april 2017

Het verslag geeft geen aanleiding tot het maken van opmerkingen en wordt onder 
dankzegging aan de samensteller vastgesteld.

De BC PG&MZ besluit:
Het verslag vast te stellen.
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Ter vaststelling

5. Bestuurlijke notitie Veiligheidshuis 

De heer Horn geeft aan het een goede ontwikkeling te vinden dat de domeinen zorg en 
veiligheid meer verbonden worden. Hij constateert dat er veel partijen een rol 
vervullen bij complexe casuïstiek.

Mevrouw Kuiper geeft aan dat zij voor de duidelijkheid idealiter vasthoudt aan de 
gedacht dat de taak vooral een justitiële inslag heeft. Daarin zit wat haar betreft het 
onderscheid met Veilig Thuis.

De heer Horn stelt in reactie hierop dat de scheidslijnen niet altijd helder te trekken 
zijn. 

De BC PG&MZ besluit:
De Koersnotitie Zorg- en Veiligheidshuis Kennemerland 2018-2020 vast te stellen.

Ter advisering aan AB, bedrijfsvoering VRK

6. 2e bestuursrapportage VRK

Mevrouw Kuiper merkt op dat met de bestuursrapportage een goed en positief signaal 
wordt afgegeven. Het bevestigt het hierover ook uitgedragen beeld van de directie.
Mevrouw Kuiper licht toe wat de aanleiding is om een krediet te voteren voor de 
(mogelijke) frictiekosten die voortvloeien uit de ontwikkeling van de LMO. Het is 

vooral 
een technische kwestie, omdat anders uitgaven onrechtmatig zouden kunnen worden 
verklaard dat een risico zou kunnen opleveren bij de accountantsverklaring bij het 
jaarverslag. Het feitelijke risico is beperkt, omdat over de mogelijke aanspraken met 

de 
betrokken partners afspraken zijn gemaakt.
De heer Botter geeft dat hij de indruk heeft dat al gedurende langere tijd sprake is van 
positieve rekeningsaldi. Hij vraagt of in de volle breedte voorzieningen zijn getroffen 

waar 
dat nodig is.
Mevrouw Kuiper antwoordt dat zwarte saldi niet in alle opzichten als positief zijn aan 

te 
merken. Het kan ook een signaal zijn dat er te ruimhartig is begroot.
De heer Van de Velden vult hierop aan dat het bedrijfsklimaat ook een factor is. Als er 

ruimte is voor leren en verbeteren, is de kans groot dat er ook meer sprake is van 
risicoaanvaarding. Dat komt realistisch begroten ten goede.

Mevrouw Kuiper merkt nog op dat er nog wel verbetering is te bereiken hoe wordt 
omgegaan met kredieten en meer in het bijzonder hoe hierover wordt gerapporteerd. 

De 
opmerkingen hierover zijn ter harte genomen en naar de toekomst toe wordt 

verbetering 
verwacht.
De heer Toonen vraagt naar aanleiding van het op pagina 18 vermelde risico dat 

optreedt 
als de maatschappelijke opvang wordt terug gelegd bij gemeenten, welke maatregelen 

hier 
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voor worden c.q. zijn genomen. 
Mevrouw Baerveldt antwoordt dat de centrumfunctie twee jaar langer gehandhaafd 

blijft. 
Zij vindt dit ook passen bij de prettige manier waarop nu met de gemeente Haarlem op 

dit
dossier wordt samengewerkt.
De heer Haeften vraagt of de te vervangen tablets bij de ambulancezorg nog voor 
hergebruik geschikt zijn en of het een overweging waard is deze ter beschikking te 

geven 
aan maatschappelijke organisaties die hier voordeel bij kunnen hebben.
De heer Horn tekent aan dat het nog niet eenvoudig is om tablets om niet weg te 

geven. Er 
zijn meerdere redenen om dat niet te doen. Voor nadere informatie adviseert hij 

contact op
te nemen met de gemeente Haarlemmermeer.
De heer Van de Velden zegt toe de vraag van de heer Haeften op te nemen en hier op 

terug 
te (laten) komen.

Ter kennisname

7. Beleidsagenda BC PG&MZ

Mevrouw Kuiper en de heer Horn stellen vast dat zij nog geen aandacht hebben 
gegeven aan de positie van de jeugdarts. Zij komen hier binnenkort op terug.

De heer Beentjes meldt dat hij een passend tekstvoorstel heeft gezien, die de nota 
‘prioriteit voor preventie’ en regionale nota verbindt. Hij stelt voor deze passage 
toe te voegen aan de preventienota, zodat beide documenten aan elkaar verbonden 
zijn. Hij meent dat het niet nodig dat het opnieuw terug wordt gelegd bij de 
bestuurscommissie, maar dat volstaan kan worden bij het rondsturen van de nieuwe 
tekst.

Mevrouw Broerse zegt toe de door de heer Beentjes geamendeerd en goedgekeurde 
versie te zullen verspreiden.

De heer Toonen vraagt zich af wat zijn bijdrage kan zijn bij het thema ‘evaluatie visie 
epidemiologie’.  De heer van de Velden zegt toe dat met hem hierover contact 
wordt gezocht.

Mevrouw Baerveldt verzoekt de beleidsagenda te actualiseren. De heer Van de Velden 
zegt dit toe en tekent aan dat het een dynamisch document is.

De BC PG&MZ neemt kennis van de beleidsagenda. 

8. Rondvraag en sluiting
De voorzitter sluit, na geconstateerd te hebben dat er niets meer aan de orde hoefde te komen, de 
vergadering.
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